
Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk

22 augustus 2023

VRAGEN OMTRENT GROOTSCHALIGE OPSLAG VAN DER KOOIJWEG.

Sinds enkele jaren is het parkeerterrein voor personenauto’s in het groene gebied aan de  Van der 
Kooijweg in gebruik door aanvankelijke opslag van ondergrondse afvalcontainers.

Inmiddels is het terrein flink uitgebreid, en de op- en overslag  van  nieuwe, oude en hulpmaterialen 
enorm uitgebreid.  Tevens liggen oude en nieuwe stenen en trottoirbanden opgeslagen alsmede 
grote hoeveelheden zand dat daar is gedumpt alsmede een mobiele watertank op een trailer en een 
op diesel aangedreven waterpompinstallatie.  Tot slot is er van deze gelegenheid gemaakt om daar 
een puin te storten. Omtrent het oneigenlijk gebruik van deze parkeervoorziening heeft Beter voor 
Rijswijk al jaren geleden in forum Stad opheldering gevraagd maar de situatie is verder verslechterd.  

Via bijgaande  link treft u de beelden aan die vandaag zijn gemaakt:

https://youtu.be/O-atCfrLM18

Beter voor Rijswijk vraagt:

1: Bent u bekend met deze situatie?

2: Is er ooit voor een vergunning voor onbeperkte opslag verstrekt?

3: ` Zo ja, op welke wijze is dit openbaar gemaakt?

3: Zo nee, waarom is hier nooit tegen opgetreden?

4: Bent u bereid om op zeer korte termijn een einde te maken aan deze ongewenste situatie?

5: Zo neen, waarom niet?

6: Vind u het niet van de zotte dat de Gemeente Rijswijk via Avalex een vermogen moet betalen 
voor de opslag van het mislukt afvalcontainerproject terwijl blijkbaar Avalex hier zelf gratis 
zijn spullen opslaat?

7: Zo neen, waarom niet?
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